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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. január 18-án 14:00 órakor Teams-en online módon megtartott 

üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Dr. 

Székely Csaba, Dr. Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Kovács László, 

Nagy János, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Tóth József, Rubint Dezső, Dési Albert, Belső 

Tibor tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács András, Becker Péter 

állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést. Megjegyezte, hogy egyes 

elnökségi tagok elfoglaltsága miatt a napirendi pontok tárgyalása a programtól eltérő sorrendben 

történik meg. 

 

Első napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette áttekintését a MEE Stratégiából kiindulva 

a 2021. évben elvégzett munkáról (6. melléklet – írásos anyag) és a 2022. év terveiről. A téma 

komplexitása miatt az elnökség úgy döntött, hogy írásos kiegészítéseket, javaslatokat várnak az 

elnökség tagjaitól a következő elnökségi ülésre, hogy a 2022. évi stratégiai, kiemelt feladatokat 

az elnökség meghatározza.  

 

Második napirendi pontként Kovács László tájékoztatást adott a 2022. évi regisztrált 

villanyszerelői (ismeretújító) képzés megvalósításáról az új képzési jogszabályi háttér figyelembe 

vételével. A képzések február végén, március elején indulnak. A MEE és a MEE VET új képzési 

szerződést köt, amelynek szövegezése majdnem készen van. 2022-ben tervezi a MEE VET egy 

online tananyag elkészítését. 

 

Harmadik napirendi pontként Orlay Imre ismertette a 98. tisztújító Küldöttgyűlés tisztségviselők 

jelölésének helyzetét. A jelenlegi tisztségviselők vállalták a feladatot az újabb 3 éves ciklusra és 

további jelölések is érkeztek. A Jelölőbizottság rendben végzi a munkáját. 
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Negyedik napirendi pontként Németh Bálint a KOM Bizottság megbízott vezetője vázolta fel a 

Bizottság terveit a tisztújító Küldöttgyűlésig. Miután az elmúlt 2 évben a Bizottság gyakorlatilag 

nem tevékenykedett az első feladataként egy helyzettérkép felvázolását tűzték ki maguk elé. 

Második legfontosabb feladatként pedig a MEE honlap megújítását, egy új tartalmi „műszaki 

specifikáció” megalkotását. Gelencsér Lajos és Madarász György szerint a jó részeket célszerű 

megtartani és arra is rá lehet építeni, illetve a jelenlegi honlapon is lehet rövidtávon javítani. 

 

Ötödik napirendi pontként Székely Csaba javasolta a már korábban megküldött új MEE SZMSZ 

elnökségi jóváhagyását. 

• 01/2022. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (4 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a MEE új SZMSZ-ét. 

 

Hatodik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a 2021. évi tagdíjfizetések helyzetét és a 

2021.09.20.- 2021.12.31. között belépett tagokat. A kizárt tagok tekintetében javasolta, hogy az 

új SZMSZ hatályba lépése után kerüljön sor a Békéscsabai Szervezet által „kizárt” státuszban 

szereplő tagjai helyzetének jogszerű rendezésére. 

• 02/2022. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta az új belépők névsorát, továbbá azt, hogy a 2021.07.10-én 

megtartott Küldöttgyűlésen módosított és hatályos Alapszabály vonatkozó rendelkezéseit 

figyelembe véve az új SZMSZ hatályba lépése után kerüljön sor  a Békéscsabai Szervezet 

által „kizárt” státuszban szereplő tagjai helyzetének jogszerű rendezésére. 

  

Hetedik napirendi pontként Vokony István ismertette a Szakmai Tudományos Bizottság 2021. 

évi munkáját és 2022. évi terveit. A Podcast-ok 2021. évi eredményes sorozata talán a 

leglátványosabb bizottsági eredmény.  CIRED együttműködés tekintetében több WG felhívás 

érkezett, amelyek mindegyikébe delegáltak résztvevőt, a Vándorgyűlés abstractok elkészültek az 

elfogadott előadások zöméről, és bekerültek az alkalmazás mögé. 2022-ben a tavaly elkezdett, 

fent felsoroltakat folytatják, további nemzetközi együttműködésben történő részvétellel, a 

Vándorgyűlés abstractok és az előadások összefoglalójainak külön VGY Elektrotechnika 

számban történő megjelentetését szervezik. Mindenképpen részt kívánnak venni a Magyar 

Tudomány Ünnepén (2022.11.03.)!  
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• 03/2022. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (4 fő igen, 1 fő 

tartózkodás) és az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 

jelenlevő tagjainak (12 fő igen) döntésével elfogadta a Szakmai Tudományos Bizottság 

2021. évi beszámolóját és 2022. évi terveit.  

 

Nyolcadik napirendi pontként az Egyesületi tevékenység I. Díjbizottság elnöke lemondása 

miatt új elnök választása zajlott. A javaslatok átbeszélése után a  

 

• 04/2022. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (4 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő) egyhangú 

döntésével Schachinger Tamást választotta meg az Egyesületi tevékenység I. 

Díjbizottság elnökének. 

 

 

Kilencedik és tizedik napirendi pontként Veisz Imre egyben adott tájékoztatást a 2022-ben 

esedékes rendezvényekről. A legfontosabbak: 

• Infoshow (2022. február 8-án Székesfehérváron lesz fizikailag megrendezve a következő 

állomás) 

• a VIF (2022.05.24-27.) előkészületei rendben zajlanak fizikai megrendezéssel, de 

felkészülve egy esetleges hibrid verzióra is 

• 2021. évi OET (2022.04.01-02) Varga Tanya fizikai megrendezésre készülünk, a 

kötbérmentes lemondási határidő 30 nappal előtte. Kérte az elnökséget, hogy 

javasoljanak OET programpontokat 

• 68. VGY első SZB ülése 2022.01.19-én lesz 

• a Szakmai Estek folytatása 

• a Villamos Technológiák Fóruma folytatása 

• a Podcastok folytatása 

• a Mi a pálya 2022. őszi megrendezése. 

 

Egyebek napirendi pontokban 

 

• az elnökség eldöntötte, hogy a Szakmai Estek online videóit egyszerűsített vágás után 

úgy hozza az egyesület nyilvánosságra, hogy azokhoz a Tagok férnek hozzá. 
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• Orlay Imre jelezte, hogy Wéber Árpád Tagunk megkereste azzal, hogy a Kolozsvári 

Református Kollégium Villanyszerelő Szakképzője kapcsolatot keres a MEE-vel. Az 

elnökség további részletekről kér tájékoztatást. 

• Dési Albert TEAMs összeköttetése sikertelen volta miatt jelezte, hogy az Építők Napja 

Kitüntetés és Construma kiállításon való MEE részvétel ügyében majd személyesen ad 

az iroda részére tájékoztatást. 

 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és ismételten kérte, hogy az általa 

bemutatott stratégiai anyaghoz és az OET programokra írásos javaslatokat kér az elnökségtől 

majd lezárta az ülést.  

2022. január 18. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök 

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


